
Protokół Nr 13/2019 

 
z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 6 grudnia 2019 r. godz.  13.35 – 13.52 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia:  

 

 

 Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 

otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności.  

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu  

9 grudnia 2019 r. w sprawie: 

 

1) określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2020 rok, 

 

 

2) określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych na rok 2020, 

 

 

3)   obniżenia średniej ceny skupu żyta dla 

potrzeb obliczania podatku rolnego na 

obszarze Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

w 2020 roku, 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2018 – 2020,  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały.  

(w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały.  

(w załączeniu do protokołu) 

 

 

Radny D. Kaszuba zwrócił się z zapytaniem,  

czy kwota jednego tysiąca złotych przeznaczona   

na rozwój kadr uczestniczących w realizacji zadań  

z zakresu przeciwdziałania narkomanii nie jest zbyt 

niska. Stwierdził, że trzeba zachęcać specjalistów  

do pracy z młodzieżą. 

Nacz. Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – 

Pan  J. B. Malinowski wyjaśnił, że taką kwotę 

można było zaproponować na ten cel do Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2018 

– 2020, ze środków pochodzących ze sprzedaży 

zezwoleń na sprzedaż alkoholu. Kursy 

specjalistyczne są bardzo drogie. Potrzeby są duże,  

a specjalistów brakuje. Dodatkowo zabezpieczane 

jest  funkcjonowanie Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w tym 

pokrywanie kosztów opłat sądowych, które bardzo 

wzrosły. Gminna Komisja Rozwiązywania 
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5) Gminnego Programu Profilaktyki i  

Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2020 rok. 

 

6)  zmieniająca uchwałę w sprawie 

dokonania zmiany statutu Miejskiej 

Biblioteki Publicznej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Problemów Alkoholowych płaci za wnioski 

składane do Sądu, a wezwani często nie zgłaszają 

się, nie poddają się opiniowaniu przez biegłych 

psychiatrów i psychologów. Prowadzone są 

działania informacyjno – edukacyjne, z tych 

środków finansowane jest działanie punktu 

konsultacyjnego. Skierowany jest on bezpośrednio 

do mieszkańców, aby mogli znaleźć wsparcie  

u specjalistów. Na naszym terenie brakuje 

specjalistów, jeżeli chodzi o te programy. Główny 

specjalista dojeżdża  z Kielc. Jeden jest w procesie 

certyfikacji. To są bardzo kosztowne szkolenia, 

długotrwałe i wielogodzinne (550 godzin), 

zakończone dwudniowym egzaminem państwowym. 

W marcu 2020 roku będzie zwiększany budżet  

o niewykorzystane w bieżącym roku środki, być 

może wtedy będzie możliwość przeznaczenia 

większych kwot na ten cel.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan M. Łata zwrócił się  

z zapytaniem, co udało się zorganizować w ramach 

środków na szkolenia. 

Nacz. Wydziały Edukacji i Spraw Społecznych – 

Pan  J. B. Malinowski wyjaśnił, że udało się 

zorganizować kilkugodzinne szkolenia dla 

nauczycieli i pedagogów. 

Radny A. Pałka zauważył, że przybyło rozpraw 

sądowych w sprawach związanych  

z przeciwdziałaniem alkoholizmowi, a także wzrosły 

ich koszty. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały.   

(w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały.  

(w załączeniu do protokołu) 

 

 

Radny A. Pałka zwrócił się z zapytaniem, czego 

dotyczy zmiana w paragrafie 2 ust. 1  

w wymienionym projekcie uchwały.  

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej -  

Elżbieta Pomiankiewicz wyjaśniła, że organ nadzoru 

miał zastrzeżenia dotyczące publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego 

uchwały w sprawie zamiaru dokonania zmiany 

statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. Zdaniem Wojewody 

Świętokrzyskiego uchwała ta nie podlega publikacji 

w dzienniku urzędowym. Ponieważ organ nadzoru 

oczekuje przedstawienia stosownych wyjaśnień, 

wykreślono paragraf 2 ustęp 1 - dotyczący publikacji 

uchwały w dzienniku urzędowym, a podjęcie 
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II. 

 

 

 

III. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie 

Programu współpracy Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w latach 2020 – 2021. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Informacja w sprawie podatku leśnego. 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

w sprawie: 

 

1) uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2020 rok. 

 

 

 

 

2) Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2020 –2029. 

niniejszej uchwały jest zasadne w celu zakończenia 

postępowania nadzorczego. 

Radny D. Kaszuba zwrócił się z zapytaniem,  

czy zastrzeżenia Wojewody dotyczyły tylko kwestii 

publikacji uchwały. 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej -  

Elżbieta Pomiankiewicz wyjaśniła, że tylko tego 

dotyczyły wątpliwości organu nadzoru. Dodała,  

że kwestia publikacji aktów prawnych należy  

do problematycznych.  W związku ze stanowiskiem 

Wojewody Świętokrzyskiego, wykreślony został 

punkt w sprawie publikacji uchwały w dzienniku 

urzędowym. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały.   

(w załączeniu do protokołu) 

 

Radny D. Kaszuba zwrócił się z zapytaniem czego 

dotyczy zmiana w przedmiotowej uchwale. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

– J. B. Malinowski wyjaśnił, że dotychczas 

obowiązujący Program na lata 2018-2019 nie został 

zakwalifikowany przez organ nadzoru jako akt 

prawa miejscowego i nie podlegał publikacji  

w dzienniku urzędowym. W chwili obecnej ocena  

w tym temacie została zmieniona i przedmiotowa 

uchwała w sprawie Programu  współpracy Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w latach 2020 – 

2021, została oceniona jako akt prawa miejscowego.  

W związku z tym został dodany paragraf 4 

dotyczący publikacji uchwały w dzienniku 

urzędowym. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały.   

(w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

przedmiotową informację. (informacja stanowi 

załącznik do protokołu) 

 

 

 

 

Członkowie Komisji stosunkiem głosów: 3 – za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach 

wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowali 

przedmiotowy projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu) 

 

Członkowie Komisji stosunkiem głosów: 3 – za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach 

wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowali 
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IV. 

 

 

 

 

 

Sprawy różne. 

 

przedmiotowy projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu) 

 

Nie zgłoszono. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

 

Magdalena Połetek                      

                                                               Przewodniczący Komisji 

 

 

                                                             Mariusz Łata 


